
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 16. – 17. 8. 2017 
Místo: restaurace Fabrika, Uherské Hradiště  
Začátek: 16.8. v 18:00 – 20:00 a 17.8. v 9:00 – 12:00 
Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský (pouze 16.8.), 
Jan Stavělík 
Host: Petr Šíma 
 
 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Regionální výběry 
5) LK - nastavení systému řízení ligových soutěží mezi sekr. a LK 
6) Školení sekretářů oddílů a rozhodčích 
7) Čerpání rozpočtu 2017 
8) Nastavení rozpočtu 2018 – první nástin 
9) EFT 2018 - Brno 
10) Rozvojový plán regionu 
11) Různé 
 
 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal přítomné, nechal odsouhlasit program jednání, který byl následně 
schválen 

 
Ad2) Petr Šíma informoval, že nejbližší jednání regionálních sekretářů proběhne dne 30.8.2017 a od posledního 
jednání RVV žádné setkání regionálních sekretářů neproběhlo. 
 
V měsíci červenci probíhaly individuální pohovory s ředitelem nesoutěžního úseku, kterých se za region 6 
účastnili Pavel Brückner a Petr Šíma. Při těchto pohovorech byl hlavním tématem rozvojový plán v sezoně 
2016/2017. 

 
Ad3) Jan Stavělík se zúčastnil setkání předsedů regionálních komisí rozhodčích s celostátní komisí rozhodčích. 
Výstupem z jednání je lepší vzájemná informovanost. Obě složky mezi sebou budou sdílet zápisy z jednání, 
předsedové mohou kdykoliv vyvolat jednání s předsedou KRD ČF Lubošem Malým. 

 
Bedřich Chromek se zúčastnil komise regionů a rozvoje ČF, kde rezonovalo téma rozvojových plánů. RVV má 
tento bod v programu jednání, tak byly výstupy z jednání odloženy k příslušnému bodu. 

 
 
 
 



 

Ad4) Petr Šíma informoval, že na začátku srpna proběhla schůze KMM, kde byli vybráni hlavní trenéři 
k jednotlivým regionálním výběrům. 
 

JIHOMORAVSKÝ KRAJ 

Dorost – Rostislav Kohút 
Starší žáci – Jiří Bořecký 
Mladší žáci – Jiří Bořecký 
 
Dorostenky – Tereza Tomanová 
Žákyně – Dana Horníčková 
 
ZLÍNSKÝ KRAJ 

Dorost – Jaroslav Vaněk 
Starší žáci – Matěj Koňařík  
Mladší žáci – Broněk Bryson 
 
Dorostenky – Jaroslav Hála 
Žákyně – Pavla Manová 
 

RVV bere na vědomí hlavní trenéry jednotlivých kategorií regionálních výběrů na sezonu 2017/2018 a pověřuje 
sekretariát regionu podepsat smlouvy s jednotlivými trenéry. 
 
Ad5) Pavel Rochovanský požádal o odložení tohoto bodu na příští jednání z důvodu neúčasti sekretáře komise. 
 
Ad6) Petr Šíma informoval členy RVV o termínech jednotlivých školení. Oproti loňskému roku byly přidány dvě 
školení ve Zlínském kraji (rozhodčí licence N a sekretáři). 
 

Školení sekretářů oddílů: 

4.9.2017 – Brno; 5.9.2017 – Zlín; 11.9.2017 – Brno; 14.9.2017 - Zlín 

Školení rozhodčích: 

2.9.2017 – licence E+F Brno; 3.9.2017 – licence N Brno; 3.9.2017 – licence C+D Brno; 6.9.2017 – 
licence N Brno; 7.9.2017 – licence C+D Brno; 9.9.2017 – licence N Zlín; 9.9.2017 – licence E+F Zlín; 
12.9.2017 – licence E+F Brno; 13.9.2017 – licence N Brno; 14.9.2017 – licence N Zlín 
 

RVV bere termíny jednotlivých školení na vědomí. 
 
Ad7) Petr Šíma představil aktuální hospodaření a výhled hospodaření v roce 2017. Předsedové komisí mohou 
do září zaktualizovat čerpání ve své oblasti. RVV bere na vědomí čerpání rozpočtu k srpnu 2017. 
 
Ad 8) Petr Šíma informoval členy RVV, že do příští schůze je nutné zaslat požadavky komisí na rok 2018. Na 
jednání v září bude téma rozpočet na 2018 stěžejním bodem. 
 
Ad9) Petr Šíma informoval členy RVV o vzniklých problémech při domlouvání haly na EFT 2018. Nyní pronájem 
řešen ve spolupráci s městem Brnem. Konečné rozhodnutí bude v září. 
 
Ad10) Bedřich Chromek zopakoval výstupy z komise regionů a rozvoje, kdy se komise zabývala obsahem a 
formou rozvojových plánů. Komise konstatovala, že všechny rozvojové plány se musí předělat, aby forma 
nepřebíjela obsah, proto také komise zrušila možnost prezentací pomocí fotografií. Dále komise rozhodla o 



 

sjednocení některých bodů v rozvojových plánech, a proto nyní bude mít RP jen sedm bodů a každý bod bude 
obšírnější. V neposlední řade je potřeba se dlouhodobě na regionálních výkonných výborech tímto plánem 
zaobírat a rozvojový plán by měl být vždy hlavním tématem. Sekretariát dostal za úkol letošní rozvojový plán 
přepracovat do 29.8.2017 dle nového zadání. 
 
RVV se také věnoval interním dotačním programům a konstatuje, že se bude intenzivně zabývat možností 
vzniku nových oddílů v těchto oblastech: Veselí nad Moravou, Vyškov, Kroměříž, Koryčany, Vizovice, Ždánice. 
 
Ad11) Členové RVV se dohodli na termínech jednání do konce roku 2017 a zvolili místo jednání. 
 

Termíny jednání: 

18.9.2017 – restaurace Arkády Bučovice 
16.10.2017 – restaurace Arkády Bučovice 
20.11.2017 – restaurace Arkády Bučovice 
18.12.2017 – restaurace Arkády Bučovice 

 
 


